
Možná řešení:
 Popularizovat GS pomocí médií. Média jsou subjektivní a

velmi často „financovaná“ individui, kterým nejde vždy jen

o čistou pravdu. Z tohoto důvodu se mi nezdá

problematické lehce zafinancovat média, aby o GS mluvila

často a pokud možno hezky.

 Zavést v určitých profesích požadavky na GS (například na

vědce se hodí jen jedinec s hodnocením 56+ v mentální

rovině). Bez GS se o místo nemůžete ucházet.

 Zakořenit systém kompletně. Po několika letech výše

zmíněných opatření zvýšit požadavky na GS. Více profesí ho

vyžaduje, mělo by se předkládat v nemocnici a jiné.

Požadavky se pozvolna budou zvyšovat do doby, dokud

nebude mít většina populace GS zařízené. Jakmile množství

oskenovaných dosáhne, řekněme 80% populace, zavede se

GS povinně a zbylých 20% bude k sekvenování genomu

bohužel dotlačeno. Samozřejmě se na to v tu dobu zřídí

příspěvky.

Vytvořit GS velké většině společnosti je naprosto nutné pro

plné fungování systému. Pokud k tomuto kroku nedojde,

zůstane GS pouze záležitostí bohaté menšiny. V této formě

bude plně fungovat pouze systém zdravotnické péče, což už

vlastněmáme dnes.

Dodržování souvisejících zákonů připadne jednomu z

ministerstev, reálná mi připadají ministerstva vnitra nebo

zdravotnictví.

Nutné kroky:
 Významně dotovat zdravotnictví (velké výdaje ze

strany státu).

 Zvýšit množství zařízení, například zařídit jedno

v každé nemocnici.

 Cenově zpřístupnit, nabízet hned po porodu

zdarma, snížit cenu dotacemi, soukromá centra

později vydělají na konzultacích a odhadech

předpokladů u dětí.

Kvalifikovat personál, zaučit velké množství lidí k

samotné sekvenaci genomu, zaškolit personál

menších klinik k práci se systémem zadávání údajů

souvisejících s momentálním zdravotním stavem.

 Vytvořit univerzální systém, vytvořit počítačový

program generující GS (musí být pro všechny

univerzální, nesmí diskriminovat, také musí být

střežen proti vnějším zásahům).

 Zabránit padělání GS v podobě náhodného čtení a

porovnání se systémem ze strany lékařů a jiných

úředníků, těžké postihy za zamlčování nebo

úpravu lékařem.

Nyní máme zajištěný systém, který však nechce

používat každý. Druhým problémem je tudíž

legálně donutit lidi, aby se nechali sekvenovat. Je

to podobné jako s testy IQ, jsou sice dostupné, ale

ne každý je chce podstoupit.

Možná úskalí
Stejně jako byla radioaktivita zneužita k výrobě jaderných zbraní, tak i GS může být využito k

neskutečným ohavnostem. Dostaneli se k moci totalitní režim, zakládající si na rasové nebo jiné čistotě,

dozajista pozmění systém tak, aby hodnotil nechtěné občany hůř než ostatní. Jakmile získají čitelnou a

pro všechny srozumitelnou záminku, zlikvidují kohokoliv, kdo jim bude stát v cestě.

I kdyby jednali, byť jen na základě genové čistoty (tj. populace bez hloupých, slabých a postižených) a

systém samotný neměnili, stačí jen, aby vraždili lidi na základě nízkého genetického skóre, a druhý

holokaust je na světě.

Dalším, méně závažným problémem, bude diskriminace lidí s nižším číslem (šikana ze strany jiných

občanů). Toto lze dle mého řešit relativně snadno. GS bude soukromou záležitostí jedince, trochu jako

množství peněz na účtu. Přístup k němu budou mít pouze vybraní úředníci (např. v případě nutnosti

policie), lékaři a samotný „vlastník“ GS.

Závěr
Systém genetického skóre byl vytvořen, aby vnesl do společnosti řád a štěstí. Jeho účelem je
vytvořit svět, ve kterém může prospívat skoro každý, bez ohledu na rasu, pohlaví nebo
národnost. Pomůže lidem najít své místo v rámci společnosti, místo, kde pomohou světu a
realizují své sny a radosti. Poskytne jim to na místo toho, aby promrhali život prací, jež je
nenaplňuje.
Je to však systém, jenž vyžaduje hodně kontroly a opatrnosti. Budeli někdy naplno

zrealizován, padne na nás povinnost zabránit jeho zneužití.


